
PREDLOG ODLOKA
O SPREJETJU PROGRAMSKEGA IN TEHNIČNEGA
DELA ZAZIDALNEGA NAČRTA ZA OTOK ŠSK 6 IN
DEL OTOKA ŠS 13 POLJANE-ŠENTVID

Skupščina občine Ljubljana Šiška je na seji zbora združenega
dela in zbora krajevnih skupnosti dne 23. 4. 1980 obravnavala
osnutek odloka o sprejetju zazidalnega načrta za otok ŠSK 6 in del
otoka ŠS 13 Poljane in ga sprejela z ugotovitvijo, da je treba upo-
števati pripombe iz delegatske razprave in iz javne razgrnitve. Ugo-
tavljamo, da pripombe ne vplivajo na spremembo teksta odloka in
je torej tekst osnutka odloka objavljen v Javni tribuni v mesecu
aprilu enak predlogu odloka. Spremeni se samo šifra projekta, ki
glasi: ZDR Ljubljana, TOZD Urbanizem št. projekta 2651-79.

Pripomba na zazidalni načrt ŠSK 6 Poljane in odgovori:
,,V javni razgrnitvi je predlog zazidalnega načrta za območje

Poljan k.o. Šentvid.
Po tem predlogu je predvidena individualna stanovanjska grad-

nja tudi na mojem zemljišču parc. št. 197. Predlagam, da se predlog
zazidalnega načrta glede dostopa do mojega zemljišča spremeni
tako, da bo dostop možen direktno s ceste Bratov Komelj (cesta
Šentvid-Črnuče) mimo predvidenih dvojčkov. S tem bi bil olajšan
dostop do moje bodoče stanovanjske hiše in bi se izognila ovinku
mimo predvidene ceste za številne kmetijske objekte, predvidene v
zazidalnem načrtu. Prav tako bi na ta način za dostop, garažo itd.
lahko izrabila severno stran zemljišča in ne južno.

Prav tako predlagam, da se predvidena kanalizacija preko mo-
jega zemljišča premakne na skrajno severovzhodno parcelno mejo z
zemljiščem parc. št. 198 in da se tudi tako omogoči postavitev hiše
čimbolj na severno stran parcele in se s tem sprosti zemljišče na
južni strani.

Prepričana sem, da boste to pripombo lahko upoštevali, saj ne
pomeni nobenih dodatnih stroškov ali komplikacij za moje sosede,
meni pa bistveno izboljša možnosti gradnje.

Mislim, da bi se z enako rešitvijo strinjal tudi moj sosed —
lastnik zemljišča parc. št. 198. ... . . . .

. Mimi Malenšek, l.r."

Odgovor:
Po pregledu pripombe je ugotovljeno, da mora dovozna pot za

objekt na parceli št. 197 k.o. Sentvid ostati na predvidenem mestu,
ker je to bolj ekonomično, glede kanalizacije pa se stranki ugodi in
se ji prestavi bliže severni meji parcele.



KS Milan Majcen je podprla osnutek, v kolikor KS Šentvid ne
nasprotuje predlogom.

ODGOVOR: V KS Šentvid med javno razgrnitvijo na osnutek ni
bilo pripomb.

IZVRSNISVET


